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enter this laboratory at any time be 'desired, at Whidh . 
location phone number, CR 5-5211, is located. 

Mrs. PAINE stated that her husband bad never 
discussed with her the fact.  that he had been previously 
questioned by the FBI concerning t specific telephone 
conversation. 

On November 23, 1963, she recalled that 
definitely there were no other women or ladies in her - 
home, except MARINA OSWALD, Who did not speak English. 

She advised that on the 23rd of November, a group 
of officers made a search of her home and While the search 
was being made, she made a brief visit to shop for 
groceries. 

Mrs. PAINE stated that on November 22, 1963, at 
about 1 P.M., her husband telephoned her from his place 
of business and advised her that President KENNEDY had * 
just been shot. At. the time, LEE HARVEY OSWALD'S connection. 
was not known to her and no mention was made of OSWALD in 
this conversation. Mrs. PAINE -said that on November 22, 
1963, following an announcement on the radio that LEE. 
HARVEY OSWALD had been arrested by the Dallas Police 
Department; MICHAEL PAINE left his place of employment and 
came to their residence in Irving,' Texas, and arrived -' 
shortly after the Dallas police came to their residence. 
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MICHAEL RALPgn-ATNE, 2515 West 5th Street,  
Texas denied ever having made a sEati-ment that he felt 
sure LEE HARVEY OSWALD had killed the President, although he - 
does not feel OSWALD was responsible, and further stated 
that "We both know Who is responsible". PAINE stated he 
never made a statement of this type at any place at any time 
or under any circumstances. 

PAINE was asked if he ever made a statement to the 
effect that "OSWALD wouldn't have any reason to do it, but 
when you get right down to it, the only guilty person kt.  
that Bastard himself -". PAINE stated that he has stated on 
numerous occasions to many persons that OSWALD wouldn't have 
any reason to do it, namely, to kill the President; however, 
the last tart of the statement definitely does not sound like 
his (PAINE's) statement. PAINE stated that he did sincerely 
believe that OSWALD had assassinated the President in view. 
of so much strong and convincing circumstantial evidence, 
and he did feel that he (OSWALD) was alone responsible and 
did not have any collaborators in the assassination of the 
President. PAINE said OSWALD had never mentioned President-. 
KENNEDY in his presence or to his (PAINE'S) wife at any time 
to his knowledge. 

a 

• Mr. PAINE said subsequent to the shooting of 
President KENNEDY on November 22, 1963, he and his wife --- 
received many telephone calls, crank letters and visits from 
people both at their home and his office with regard to all 
sorts of "crank" remarks concerning their knowledge of and 
association with LEE OSWALD and his wife, MARINA. He also 
advised that if he felt these people who telephonically 
contacted him or contacted them in person were reliable 
people, he would talk to them; if not, he ignored their 
entreaties, letters or conversations. 

Mr. PAINE stated upon reflection, with regard to the 
second statement at the outset of this interview, that he felt 
thA APYItIMPTIt expressed was compAtible with his belief after  
the death of President KENNEDY. 
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JAMES P. HOSTY, JR. 
:tot Agent   Date Date  dictated  1/17/64  
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. On December 28, 1963, Mr. SAM C.STRONG, 901__ 
Easta4th_Strept _AustinA_Texas, advised that- his adopted son, 
DONALD HOWARprISTRONG, 	Knightltreetl  Dallas, TexasA.  
in a long dist nee call on Dectaber 23, 1963, 
know.some things about the assassination that the FBI does 
not know.' Mr. ARMSTRONG said this comment was made during 
a discussion concerning the tragedy in Dallas. 

5 
Mr. ARMSTRONG stated that he does not know *what his 

son meant, that although he, ARMSTRONG, has tried to raise his 
son properly his son seems to gravitate toward the wrong kind 
of people and has been rather unsuccessful as far as a career 
is concerned. He stated his son is 27 years old and his last 
employment was a secretarial service wherein his'son was 
sending out literature. He stated his son can be reached 
through telephone LA 8-2071 or EM 3-6391. 

The following investigation was conducted by 
SA WILLIAM G. BROOKHART at Dallas, Texas: 

• 
On January 10, 1964, Kr. DONALD HOWARD ARMSTRONG, 

33121 A Knight Street, advised that he has no information 
what6ver concerning the assassination of"President'JOHN F. 
KENNEDY in Dallas, Texas on November 22, 1963:' Mr.' ARMSTRONG 
advised that he has the opinion that one man could not'have 
fired three shots so rapidly-to kill President KENNEDY, and 
he believes that there may have been another person firing-
one or mare of these shots. Mr. ARMSTRONG said- that he based 
this opinion on his ability in handling a rifle, since he-
recalls on one occasion that he shot three ducks 'on the wing' 
with a .22 caliber bolt-action rifle and it took"him longer: 

. to do this than five or six seconds. He said that although . 
• he is able to handle this .22 caliber rifle in an- expert 

manner, he barely qualified as a marksman with the .30 
caliber rifle while in the U. S. Air Force. 

Mr. ARMSTRONG said he was sincerely interested in 
helping in the investigation of the assassination of President 
KENNEDY, and that he would be tree at any time to aid in any 
way possible. 
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Mr. ARMSTRONG advised that he is presently employed-
as an employment counselor for the Approved EMployers Service, 
6170 Sherry Lane, Dallas, Texas, from 9:00 A.M. to 5:00 P.M., 
and also works at Watt's Cafeteria No. 21, north 4300 block of 
Oak Lawn from 6:00 P.M. to 9:30 P.M. Mr. ARMSTRON3 said that 
he has a tenth grade education, but received a high school 
equivalent certificate by taking a test at the University of 
Corpus Christi in Corpus Christi, Texas.' He said that he was a • 
in the U. S. Air Force from 1956 to 1957, receiving an Honor-
able Discharge under medical conditions which he stated 
indicated he had scars on his lungs. His assignment in the 
Air Force was as a radio mechanic, although he worked as a 
clerk in the Squadron Foot, Office. His Air Force Serial Number 
is AP 18499107.' 

41. 
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ERNEST GUSTAV LARSON, 5644 Winton Street, furnished 
information in response to inquiry which was incorporated. 
in a signed statement, a verbatim copy of which is set . 
forth: 

'Dallas, Texas 
.December 31, 1963 	• 

aI, ERNEST GUSTAV LARSON, 5644 Winton Street, make 
the following voluntary statement to RICHARD R; 

HARRISON and WARRAN C. de BRUEYS who have . 	• 

identified themselves to me as Special .Agents 
of the Federal Bureau of Investigation. No 
threats or promises have been wade to me to induce 

'me to make"this -statement. I understand that I ' d() 	• 
not have to make a statement and further that :''' 
anything I do say may be used against me in a court - 
of law. I understand I have the right to the 
services of an attorney.' 

. Approximately two years ago I read an ad in the - 
Nation about the Fair Play for Cuba Committee and - 
sent in a written request for material or printed 

[ literature which I believe cost no more than five 
dollars per year. I think I have received this • 	t 
once. I wanted to get another version of the. :, 
available information about Cuba. I am neither 
pro-Castro nor anti-Castro, nor am I a member of 

the Socialist Workers Party or the Communist.  
Party, nor am I acquainted with anyone who is a .... 
member of those parties or of the Fair Play for' ..'  

J..  

Cuba Committee(FPCC). I am not a member of the 
FPOC. I 'wish also to state that I have never — 
known or met Lee Harvey Oswald, nor have I met 
or known anyone who did know him. I do not ' -. • 

--, know of the existence in Dallas of a chapter of --. 	 • 

-. ■.-- 	, 	
the 'FPCC. ' In short I have no pertinent informa- 	i 
tion about OSWALD or JACK RUBY, aside from what .  

f.,...-  
I have read or heard from various news media. ... 	• 	• 

-,-• -- 
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s RICHARD E. HARRISON 

Dallas, Texas  FiNi  
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'I have read this statement consisting of this and 
one other page - and it is true and correct to the 
best of my knowledge and memory - 

"nest Q 	resort 

'Witness: Warren C. de Brueys„ Special Agent, F.B.I., N. 0., La. 
Richard E. Harrison, S.A., FBI,Dallas, Texas 12/31163.  

• 
In addition to the above, LARSON furnished the . 

following descriptive and background information regarding 
himself: 

Name - 	 ERNEST GUST 'tg;017 also known 
as Erneet Gustaf T..-Irson (the 
latter name is iterlected.on his 
birth record) 

.Sex 	 Male 
Race 	 White 
Date of Birth 	February 5, 18891!  Minneapolis, 

• 

• • 

• 
• I 	• 	.1 

. Height 
Weight 
Hair 
Eyes 

- Occupation 
Marital Statue 

1))
00,c-- Address 

145 lbs. 
Dark - graying 
Brown 	• 
Retired fa 	.ren,Wi lonein.  
Wife - NUL ?  IESEVANN NN  
no ohtIdrefi 	 ZRA-5eil  - 

5644 Winton Street, DdlI s, Texai 
••••••••0••■••■• ••• •••• • -.no-. • 	 • ta.•■•••■• so ow 
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Date  January 11, 1964 

1 

Mrs. JAMES w74RI7'.1tINES, 827 North Crawford, Dallas, . 
Texas, telephone WH 2-0634, advised that she had read-ther—:_ . 
i iiiiLpaiDer accounts of the assassination of President JOHN 
FITZGERALD KENNEDY on November 22, 1963, and the fact that 	- 
LEE HARVEY OSWALD resided a short distance from her residence. 
Mrs. GAINES stated that she was not acquainted with LEE 
HARVEY OSWALD and does not know JACK L. RUBY. 

She stated that her mother, Mrs. LA.RENCE..R..... 
TILL, resides at_830.yest,Mupson, Den .son,...Texas, and that 
er mother is 83 years of age and a semi-invalid. Mrs. GAINES . 

advised that she makes numerous phone calls to her mother 

41r_ 	in Denison and that' her mother makes numerous phone calls 
to her in Dallas. She said that due to the enormous telephone 
bill, she had been calling her mother from a public telephone 
booth in the Enco Service Station, located at the intersection 
of Zangs Boulevard and Beckley Street. Mrs. GAINES adViked 
that she could not recall the dates that she had placed 
these calls from the public telephone booth to her mother, - 
but that these calls were made on sev(ral occasions. - 

•IN 

JOHN T. KESLER and 	 • 	
I 

veRNoN NiTrimmi mja 9 	Data dictated  1/10/64 	
CE 
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DAVID CONRA caASS, residing at Logging Camp #9, 
Weyerhaeuser Lumber Company, in Lake County,tplepne on 
interview 

!6 

C 
„  

In 1954, be was residing in Lakevrew, Oreg3n, 	was 
separated from his wife. He met a girl named JANE WARD in a' 
local bar and began dating her. This'continued until February, 
1956, when she broke off the relationship. In the spring of 
1957, she began appearing to him in dreams and engaged him in what 
be termed 'small talk.' These dreams occurred infrequently 
after he had had a few drinks the night before. He considered -% • •-. 
these occurrences dreams until about a year later. At that 
time he was employed by United Air Lines as a mechanic in the 
International Airport at San Francisco. Be recalled that JANE 
WARD appeared to him in a dream and asked him if he thought 
MARILYN MONROE would commit.suicide. He made- a prediction -I - 
then that she would commit suicide a139ut-August 5, 1962. The 
next day a fellow employee named RAY1ANDREWS repeated to him --  
word for word the conversation ;aE(171--EXAILY-r-MONROE in his dieam - 
the night before. Re said he had no explanation for this - I 
other than the fact that it did occur. He said he also had no 

 as to why MARILYN MONROE committed suicide about the 
time be predicted. 	j. 

, 	 From 1957 to 1959, he thinks he had about twelve 
dreams in WhiCh he had a conversation with JANE WARD and the 
conversation in the dreams was repeated to him by ANDREWS word 
for word the next day. About 1959, JANE - began talking with him 
about KENNEDY in the dreams. She insisted that KENNEDY was 
relative of his and also that KENNEDY- was a friend of Queen - 
ELIZABETH. She would question him about Whether he thought that 
KENNEDY would live through his first- term as President and he 
would reply that he did not think so. He quit United Air ---"- 
Lines in June, 1959, and got a job in Mrettbrd,- Oregon, for Skeeters 
Logging Company and during the summer of 1959,'he also completed 
his training for a commercial pilot's license at the Mqiford 

1/12/64  of  Klamath Falls,•
I 

......... orelop... 	,Portland 44-225 
•

F
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ipscia1 Agent  J. ELDON DUNN0J1/mja 	9?  v  . . ete Gloated 	1/13/64  
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Airport. In early 1960, he went to work for Lockheed Missiles 
ini;Sunnyvale, California. He had a limited security clearance 
and at this time he had another dream in which JANE WARD asked 
him everything he knew about.  restricted activities at Lockheed. 
He said the next day he telephoned JANE at her sister's place in 
Palo Alto, California, and she admitted that she talked to him 
in his dreams. Re resigned from Lockheed in June, 1960. Re then 
became emplOyed by Weyerhaeuser at Klamath Palls, Oregon. The 
dreams continued infrequently and in one dream she told him she 
was now residing in Albuquerque, New Mexico, at 506 Sycamore 	=.: 
S.R. As a memory-aid to remember the address, she told him 
to think of the Heinz Company, 57 Varieties, subtract 1 and put 
a 0 in the middle. She also gave him a song title with the name 
of a tree but told him he should substitute Sycamore. In the 
spring of 1963, she appeared to him in a dream and asked him 
what was going to happen to WALKER. He said she referred to. 
General WALKER in Texas. He replied that he did not know but 
thought nothing would happen to him. She also asked him what 
was going td'happen to KENNEDY and he predicted that KENNEDY 
was going to get shot. She insisted that KENNEDY was his -- 
relative and stated again that he was a friend of e Queen. 

II (41 
In April, 1963, in a dream, JANE  irs meritionio OSWALD 

and asked him if he knew OSWALD. 
Lesl<1.0_7'N 	 /LP- G(71(''XIIIY/2))- 

JANE's mother, NOP 'ARD 	 d.  yho verified 	address JANE ltad 	
.1 

 
given him in a dream and Mrs. WARD told him JANE was living there'''.  "" 
with her husband GENTRPAY.-  Re said he thought he would go and 
visit her so he drove to Albuquerque-i-arrivingthere on- -June'18, 
1963, and went to see JANE. He talked with her a few- times ;in a 
park near her residence. He said she had intended -tovet7e-41/41Ff:Ce 
divorce but told him she had patched things-up with.ber- husband. 	- • 
During the time he was in Albuquerque, he stayed at a-rooming - house 
at 602 Arno Street. Re returned to Lakeview but on July 9,- 1963, • 
he fleWhis plane, a Piper Cub, to Albuquerque,.'and again stayed.  
at the' Arno Street address. Be saw JANE again and she told him 
hei marriage was okay and she did not want to see him any more. 
He accused her of appearing to him in his dreams and she denied 
it and tie said he was going to punch her in the nose and she 

 it and be hit her in the eye and gave her a black 
e 1 .sti1/ 

M   
Right after this he hid.out in some shrubbery near a church but 
when the police did not find him he went to his roominghouse. In 
the meantime, be had got a Job in the service department of •• 
Montgomery Ward Company. 	 93 

In June, 	Weyerhaeuser phut down so he went 
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On July 16, 1963, two deputy sheriffs came there and 
arrested him on an assault charge. He said they were driving a 
green "bathtub' Nash, 1952 or 1953 model. It was not a police 
car although the deputies were in uniform. They took him to 
Central Street in Albuquerque, to the office of a justice of 
the peace named ROSZ,4pORFER.JANE was at the office. There . 
he was placed uhTeY'atlirwas required to furnish a peace 
bond to keep_rpace and pay 432, after which he was released. 

On cember 104 14561 at Camp #9, Weyerhaeuser Lumber 
Company, he had just finished reading an account of the assass-
ination of President KENNEDY and the surrounding events when 
it suddenly occurred to him that these matters had been 
mentioned at the hearing before justice of the peace in Albu-
querque on July 16,- 1963. Between July 16, 1963 and December 10, 
1963, it had not oocurred to him that anything had been said -
at the hearing other than matters connected with the assault 
charge, but after reading of these matters in the magazines, 
he suddenly began to remember that both the justice of the peace 
and JANE WARD had talked to him and during a long oonversation 
they had talked about KENNEDY being a socialist, pro-Negro and . 
a civil rightist. At that time JANE had admitted that she had 
appeared to him in his dreams and talked with him. They asked 
him to make a prediction about how long President KENNEDY would' 
live and it appeared to him that nothing would happen to 
KENNEDY if he made no prediction, so to please the women, he. 
told them that KENNEDY would die between November 15 and 
December 15, 1963. The justice of the peace said that was right 
and JANE nodded okay. They asked him about OSWALD so he said 
OSWALD would kill KENNEDY and that he had about a thirty - 
caliber rifle with a four power scope. They asked him what -- 
.OSWALD looked like and he said that he had short and kinky hair 
and was about 51 le. They asked him to predict the details of 
the assassination and he told them that KENNEDY would be shot -
twice in the head. They also mentioned CONNALLY, the governor, 
and wanted him to predict that CONNALLY would be killed, but 	- 
he said that CONNALLY would be shot and not killed and he would 
not predict that CONNALLY would be killed. They then asked him 
about RUBY and he said that RUBY was the short form of the 
Jewish name RUBENSTEIN and that RUBY would kill OSWALD two or 
three days after the assassination. 

- GLASS repeated that he remembered none of the above -* . 
conversations until December 10, 1963, when he had read the-
account of the assassination in a news magazine, and after that';" 
time, as he was working in the woods, he would begin to recall., . 
different bits of conversation as set forth above. 	• f 	• 

• . 

94 - 

•.. 
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GLASS said that since July, 1963, he has had re 
conversations with JANE in his dreams and does not expect any 
more since it appears that he will never see her aTnInsiv 

• 
He said that When these dreams first started, be 

thought they were just dreams, but after other people seemed 
to know about them, they appeared real although he has no 
explanation for What has happened. 

The following description of GLASS was obtained by 
observation and interview: 

White - . 
Male 
American 
39, born Ja.T.AELAL12254 

....T.11T1 211 =As  
5.11a 
150 pounds 
Slender 
Light Brown 
Ruddy 
None 
Graduated from Moscow High School, 
Moscow, Idaho,ib 1943 
InducterArmy Ailr - Forcei'1943,. 
Serial No. 39463842. Honorable 
discharge in 1946. 
Divorced. Married MARY. ALICE 

Ls, 	illacCOOPER in September, 1949, at Nevada. Divorced at-
Susanville, California, April, 
1956. One child, a boy, now 
age ten years, was born of the 
marriage and hi former wife,-
now Mrs. ARNOLPURKE, resides in 
Ceres, tatife)iiiiii--  
ViEher, LeROY CON 	SS 
retired --COI16-§e-pidfeiior,-   
residing in Marianna, Florida 

- 4711-,7;11C,S; 	 -_y 	q 
_V  „._ „rer, 

7454"WIT577:4 ; . 

NAME 
RACE 
SEX 
NATIONALTIZ 
AGE . 

HEIGHT 
WEIGHT 
BUILD 
HAIR 
COMPLEXION 
S( .RS AND ,MARKS 
EDUCATION 	• 

_MILITARY SERVICE 4 

NEAREST RELATIVES 
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ARREST RECORD 

Mother, ELL, nee COOKIAeceased. 
Ralf-brother, ROBERT'dLASS, 
employed Aerojet Corporation, 
Sacramento, California. 

`S€ate has received eeve'ra1 
traffic citations but ham 
never been arrested other 
than for assault in Albuquerque 
as set forth above. 

.3 
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V. MISCELLANEOUS ALLEGED ACTIVITIES OF LEE HARVEY OSWALD 

A. Investigation Concerning MARION MEHARG' ving 
Possibly Furnished False Information 

B. Alleged Passing of Rifle From One Pan to Another 
Day or So Prior to Assassination in Parking Lot . 
Near Texaa School Book Depository (TSBD) 

0. Hitchhiker Identified As LEE HARVEY OSWALD 
Allegedly Picked Up by RALPH LEON YATES on Date ". 
Prior to Assassination 

D. Investigation to Locate WILLIAM McEWAN DUFFho 
Was Allegedly Seen with LEE HARVEY OSWALD Seven 
or Eight Months Ago 

E. Miscellaneous  

• - 	• 	' 	-• 	 e. 	 ...t 74. s, dd..- • - - dt."4.-A7WCP-14 q47j2nr5563-77r7rjrW74"51?;R'?"5";1:if,%7r:n 4Y('W 	
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-.1 . A. Investigation Concerning MARION MEHARG Having 
Possibly Furnished False Information 
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During the initial stages of the investigation into 
the assassination of President JOHN FITZGERALD KENNEDY at . 
Dallas, Texas on November 22, 1963, an anonymous call was 
received by the Dallas FBI Office on November 22, 19fi!,.../ 
and subsequent investigation established that YARIOIQIEHARG, 
2102 Village. Way, Dallas,_Texass'had made suaE—Cali. MEHARG 
admitted furnishing inprmation which was false and .a 	, 
separate investigation/Into the furnishing of such false = ' 
information was institute under the caption *MARION MEHARG, 
also known as MARION 	MARG, FRAUD AGAINST THE GOVERNMENT.. 

'Pc"' ' .?1-5i1V=f-t*s i:93'S- 
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FD-/o2 Mee. EDERAL BUREAU OF INVESTIGA(61 
• 

December 16,  1963  Dote 
• — . • 

Assistant_DistrOt....Att.orney 	LEXANDEZ.., Dallas CouttY;-furnished the Dallas FBI.Off ce with a memorandum 
111-6-fallOWdr- 

."Mr. Wade, 

'We had an anonymous phone call who gave the following 
information on the JACK RUBY case. 

'This woman drives a car, PW1784, and they 
all left town after all this killing; The';?  
woman's name is Mildred. Another woman. 
named Click who lives on South 
knows where this woman is. Davi ealler 
is man who runs with Cllck.They are 
connected with Lee Oswald and also Jack 
Ruby.'.  

'He said to not turn this over to the FBI but to get 
the woman and he thinks she will squeal.' 
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et 12-16-63 • Dallas, Texas on 	   
. • 

by Special Agent 	MAURICE J. WHITE 	1 )1  
• 

. 	: 	
Date dictated 

Thts document contates est ttlser recommendations nor conclostose of Oslo rot. Ti is ni• property of Mrs rat if ad ts loaned tO 
your og•ncy; it and its contents are not t• b. distributed outside your eq•botr. 
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Fri-702 (Row. 84-1M 

Dolio  December  27, 1963  

0 A Yr K. (PPWIDE 	.ICK, 905 Barnett Street, 
btelephone FE. 7-5185,.advised.t at MARION-XElikR0;-2IO2-Village 

Way, who was formerly married to her daughter, MILDRED, 
telephoned her on or about December 15, 1953 saying that he • 
was sending JUDY JENKINS, age 16,'-and JAMIE JENKINS, age 14, 
MEHARG's step-daughters (MILDRED's daughters by a prior -
marriage), Christmas gifts... 

Mrs. CLICK stated she received three calls from - 
)4ZHARG one day the first of last week. - In the first two 
calls, MEHARG inquired if these gifts had been received and 
she advised him that the gifts had not been received.' She 
said the third call from MEHARG stated he had put a 'tracer' 
on the packages and the Post Office Department had advised him 
that the FBI picked up the packages for inspection. Mrs. CLICK 
stated she was aware of the investigation being made of MEHARG 
by the FBI but did nohins, 121 regard to these statements at 
that .time. 	

dB f-!' 	 * 

She advised that she received a long distanc 
telephone call from her daughter, .F4ra........DAVIDAMILDRED 	LLEB, 
186 13th Street N.E., Atlanta, Georgia on December 25, 1963 

;;;.dial-ri-Gto-kai6W-If-they-hiii-iecefied her gifts - to JUDY an 
s ANIEi:JENKINS which she had sent - via airmail December 22; 63, 

letter to her; Mrs.'CLICK, containing a mone 
rder which was her Christmas gift, also mailed December 22 1963. • 

IA  

Fars. CLICK stated she'had not received 'either theNh 
or the letter and, therefore, she Wanted to advide the 

BI of this information. . 

kat 

• 

31)T 	 
Thte document contains n•Ither rocommendattone as conclusions of th• FBI. tt to the property of the rat"- and la loaned to 
your agency; tt and Its eont•nte ore Dot to be dletrItruted outside your (wooer. 
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At 10:40 P.M. on January 2, 1964, Mr. JERRl UNCAN, 
Duncan's Humble Service Station, 1030  Uor.th?angs__Boulevard, 
Dallas,tei(iii7Ulephonically contactefthe Dallas FBI Offioe 

'iiirit-dvised Night Clerk FOREST  L;XfUCY that his station is 
across the street from where LgE-HARVEY OSWALD lived in Oak Cliff 
section of Dallas (1026 North Beckley). 

. 	. 
DUNCAN advised that he had received a telephone' 7 

call at his service station n at evening from a person who 
identified himself as EDW 	.aLLER who stated that he (MILLER) 
had assisted OSWALD iri--etpth-g-fi76m the scene of the assassina-
tion of President'JOHN FITZGERALD KENNEDY on November 22, 1963. 

a /Ls ;as 
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FD-J02 (Res. 3-349) 

1 

4. 

• 

Doe  January 4, 1964 

. 	- 
Mrs. A. CAJOHNSON, 1026 North BeckleyfeeleioliOne 

IyHitehall 3-8993, who identifled-Ferself-as-LEE HARVEY OSWALD's 
former landlady, telephonically advised that one day last 
week she received a telephone call from an unidentified man 
wanting to know if DAVID MILLER lived at that address. She told 
this person that MILLER did not live there. The caller said 
MILLER drove an old white station*wagon and 'that he understood.  
that MILLER had lived there. Mrs. JOHNSON stated she thought 
that this' eras a bill-oolleotor trying to locate DAVID MILLER, 
and paid no attention to the, call. 	 - I 

She stated that at about 10:30 P.M. on January 2,-  
1964, she started receiving calls from a person who identified 
himself as DAVID MILLER who olairned he was a friend of OSWALD,- k.# 
and that she had better not report him to the FBI. 'She stated --
she did not know DAVID MILLER and told the person calling that 
she did not; know him and he replied,.70h, yes you do know me and 
you'd better not report'. . 	 ./. 

. 	_ 

Mrs. JOHNSON stated she received intermittent 
calls from this same person until 12:30 A.M., January 3, 1964, 
at which time she took the telephone off the hook in order . 
to get some rest. 

Mrs. JOHNSON stated the person calling sounded 
intelligent; and did not appear to her to be drinking. She 
advised that she and her husband got Up-early - and went' t0 
their cafe and when they returned home at' about 8:001./44-  
on January 3, 1954, Mrs. EARLF2M ROBERTS who takes care of 
the rooming house at 1026 North Beckley for Mrs. JOHNSON; 
told Mrs. JOHNSON she had received some five or six calls . 
from a person identifying himself as DAVID MILLER. 

• 

IkP=34 	Dallas, Texas.... 	  FIN i 	
DL 46-2310.  ' 

,.., 

et 	 DL 	t6o=1-0461-7-7 

by Spedat Agent ALFRED D. NM= 	 Date dictated  1-4-64  
lava: - 

• 

' This doesessat cattalos asIther.r•coesmrlsdatton• •or conclusions of the FBI. II to Ito lareP•r17 of 0 0  rst and U loclasd Is • 
YOU/ 43g•nCri tt •s4 It. contest. or• sot t• be ttletrtbutod outs14• row •gesoett.. 	 • 

'• r4;41,L,i,,__P-y.7 
••• ...•• • 4,11‘ii....12v 	Ty' 	.v.a4, F-7 14.1..17,1  *Ky. • 	 ..f  s Pt. „

• •IJI 

• 



• 

• 

S. 

irD.302 tri••. 4-$11) LERAL BUREAU OF INVESTIGATICa 

Do..14Duary  4, 1964 

 

  

P
• 	. Mrs. EA 	pOBERTS, 1026 North Beckley, advised 

ythat she received a telephone oaII-it that location at 
'6:15 A.M., January 3; 1954 from a man who stated he was 
DAVID MILLER. She stated this person talked in aloud whisper 
asking her 'How about meeting me -in-the alley; honey?' She • 
stated he did not ask her who she was; but told her that be 
knew that she was Mrs. JOHNSON's housekeeper. Mrs. ROBERTS 
stated she told this .person that she would not meet him in. 
the alley and'he replied,' 'Youlll'be out there sometime 	' 
today and I'll get all - three'of youg.' She stated that the 
same person called again about 6:35 A,M.'asking her 'Aren't 
you going to meet me in the alley?' and When she said !No! 	4 he replied, !I'll get 	 --" 

Mrs. ROBERTS continued that there had been some four 
or five calls since, the 6:35 A.M. call, all by the same person 
and all of the same general text. She stated that the Rumble 
Service Station operator located across the street from 
1026 North Beckley had also received calls from this person. 

• • • 

• 

A .by Special Agent 	ALFRED D. NEELET  
. 	• 
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Dallas, Texas 

ALFRED D. NEELEY .  
t. ItV8 

by Spocial Agent 
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1-3-64 	
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oat. dictotgoa 	1-4-64 

FV-102 fR44.• 343-$9) .  

• 
JERRYfrDUNCAN, part-owner, Humble Service Station, 

1030 North Zangs Boulevard,'advised he received a call at 
about 10:20 A.M., January 2, 19641from a person named MILLER. 
This person asked if the FBI had been talking to him and he 
replied that they had, but not recently. This person- told' 
DUNCAN, *I don't want you telling the FBI that I had anything 
to do with OSWALD,: 

. 	. 
DUNCAN states he told this person he did not know 

him, and the caller replied, 'Yes, you do, and you'd better not 
tell anyone you know me According to DUNCAN, the caller said 
he was leaving town. DUNCAN stated the caller's voice sounded 
as though he were drunk, and probably was an old man. 

Mr. DUNCAN advised that about 9:00 A.M.., January 3, 
1964, this sane person called him again and inquired as to - — 
whom he had been talking. 'Mr. DUNCAN stated he refused to 
answer and the person said, 'Well, you had better not tell 
anyone anything about me. DUNCAN stated he asked the caller 
to identify himself and the caller refused. Mr. DUNCAN advised 
that on this call, the caller appeared to be sob er and his 
conversation was straightforward and rapid. 

■-• 	- 	. 
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Do,  January 5, 1964 

4 	SergeanliXi;:ja, Irving Police Departwent Irving.A. 
Texas telephonically adviiid-ihia7Wi-Eid-just-r4Celi4d aa _.,.- _ 	.___. 

anonymous telephonok,c11, believed to be female, who only ' -...  
stated, "DAVID LEow;yiLLER, that the 781 is looking for, can 	. 
be located -it23I4 -CbncOtd -Street", and then hung up abruptly. 

. • 
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: CM 1/4/64  et Dallati111._._:3114fL__...- 
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by Special .Aent 	JKIAES  ir ANDERTOX 	'  
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The following investigation was conducted by 
SA GEORGE T. BINNEY: 

On January 8, 1964, an effort was made to locate . 
and interview MARION-MEHARG at his last known address, 2102 
Village Way, Dallas, Texas. 

Mr. and Mrs.  i4=_M. VERY at this address'atated. 
that this 'is -their residence and Thit—MARION MEHARG is 
Mrs. AVERY'S brother. They advised that MEHARG usually lives 
at this address with them, but he comes and goes, and at the 
present time they do not know his location. They stated he 
is Working at a job in Dallas which is unknown to them. : 

. 	 Kr. AVERY stated that MEHARG told him that he was 
currently employed taking down lights in Dallas, but he was 
unable to furnish any additional information as to MEHARO's 

. - 	location. 
■ - • • - 
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On January 13, 1964, Mr. Z. 	OWEN, Colorado.  
Towers Cafe, formerly C1iftoR2Hotel_Cb.ffee Shop,..211flkeit 
'Color&do-B5ureVaidrWab interviewed by SA ARTHUR IL- CART-Eft 
at hii-Yeifidal:--Mr. OWEN had been previously interviewed 
concerning an allegation that LEE HARVEY OSWALD had been seen 
drinking coffee at his cafe in the summer of 1963. 

Mr. OWEN advised that a Mr. (FNUAJOHNSON Who 
formerly owned the Humble Oil_StatiOVA-17:ZanglIA:BOTirevard:' 
and-Beckl6T-Stet-in-Dalia.p,. Texas, was in the cafe on the 
'17-enihCOCJii.nuailT-9, 1964, at which time JOHNSON asked OWEN 
if the FBI had mentioned the name of MILLER when they talked 
to OWEN previously. Wien OWEN replied to JOHNSON in the 
negative, JOHNSON seemed relieved and left. 

It should be noted that the Humble (Enco) Service 
Station located at the intersection of Zang's Boulevard and 
Beckley Street, is presently operated by JERRY `DUNCAN, who 
has previously been interviewed, and that OSWALD at the 
time of the assassination was residing at 1026 North Beckley 
which is in the immediate proximity of this service station. 
FUrther„ it should be noted that a Mr. A. C. ̀10121SON is the' 
present owner of the property at 1026 North Beckley, and he,-
too, has been previously interviewed.. 
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FD.302 	I.$4$) DERAL BUREAU OF INVESTIGAT1/4, 

v.at. January 14, 1954 

Sergeant LES 	OBERTSON, Texas  Rangerstelephon- 
ically advised. that on Saturday,: January 1171964, an individual 
telephoned bim and after talking briefly, said he would have to 
call back. Sergeant ROBERTSON had to leave but on his return 
on January 13, 1964, he found a 'note- concerning the call of . • 
the .individual which in substance was as follows: 

• • • 
• JOH AIENTINE, 186 13th  Street,__Apartment..1, - 

Atlanta,  Georgia, who said-he wagl5aising through. Dallas,j1.--- 
c aimed-hb overheard DAVID MILLER, 366 Lake Drive, Eamphill (?)/ 
Georgia tell KILLER's wife he had- married her only to keep - 
her mouth shut regarding the attempt'on Governor CONNALLY's 
life (Governor JOHN CONNALLY of Texas was wounded at the time 
President JOHN FITZGERALD KENNEDY was' assassinated at Dallas, 
Texas on November 22,-  1963). • Caller allegedly indicated 
MILLER was about .24 years of age; driving a green and white 
1956 station wagon, make'unknown, and his brother-in-law was 
one Baa;FALKER of Irving,_  Texas.  The note.  indicated MILLER 
had'BUpPOSedlY-on11-kecently moved. to Georgia. . 
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On December 27, 1963, the information furnished by 
Mrs. BERNICE CLICK, 905 Barnett Street, Dallas, 	- on 
December 26, 1963, was furnished - to 1'r. L. 	TEPHEA, 
Postal Inspector  in Charge 11. S. Post Office, Fort Worth, 

• • 
4. • 

It should be noted that the 'information furnished 
by Sergeant LESTER ROBERTSON, Texas Rangers, on January - 13i 1964, 
indicated that one JOHN VALENTINE, 186 13th Street, Apt. 1, - 
Atlanta, Georgia, had left a note furnishing information con-
cerning DAVID MILLER. - .This'address in Atlanta, Georgia 
has previously been established as being the address of DAVID 
and MILDRED MILLE.R, the latter being the former wife of MARION 
MEHARG.. . 

It should be noted that' in an interview with 	-- 
Mrs. BERNICE CLICK on December 11, 1963, she stated that 
MARION MEHARG had in the past threatened MILDRED MILLER, his 
ex-wife, with a knife and had also threatened to commit ' 
suicide. In view of this statement, MEHARG should be considered 
to have suioidal tendencies. 
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FD-102 (R•v. 3-3-$11) 

Date  1/17/64 

Mrs. BERNICE CLICK, 905 Barnett, furnished 
the following information: • 

Ber daughter, MILDREW(ILLER, after obtaining a 
divorce from MARION MEHARG, married DAVID LEON MILLER in 
September, 1963, in the state of Oklahoma. Mr. and Mrs. 
MILLER returned to Dallas after their marriage and then 
departed for Atlanta, Georgia, about October 1, 1963. 
They reside at 186 - 13th Street*  Northeast, Apartment 2, 
Atlanta, Georgia. 

Mr. and Mrs. MILLER returned to Dallas for a two 
day visit on January 1, 1964, and stayed in the borne of 
Mrs. CLICK. They departed Dallas for Atlanta by air on 
an 11:45 PM flight from Love Field, Dallas, on January 2, 
1964. 

• 

• 

DAVIDIiILLER is employed as a dispatcher for ------- 
a trucking company at Atlanta,. Georgia. 

Mrs. MILLER's two teenage daughters by a previous 
marriage with MARION MEHARG accompanied her on ber return 
to Atlanta. 

Since October, 1963, when MILDRED MILLER and 
her husband departed Dallas, MEHARG has been telephoning 
or writing to Mrs. CLICK at least once a week trying to 
ascertain the exact address in Atlanta of MILDRED MILLER 
and the two children by their marriage who are in the custody. 
of their mother. 

- During the early evening of January 2, 1964, when 
DAVID and MILDRED MILLER were visiting, MEHARO called Mrs. 
CLICK. MILDRED,  MILLER answered the telephone and talked 
to MEHARG. Before the conversation terminated, MILDRED 
MILLER and MEHARG bad a heated discussion whth Mrs. CLICK 
presumed concerned MILDRED MILLER, MERARG and their two 
children. 	 - • 

On January 14, 1964, MEHARG called Mrs. CLICK .  
at approximately 10:30 PM, again at 12 midnight and a 

. third time at approximately 12:30 AM, January 15, 1964. 

1 • 	

;. 
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Inlhis first call, MEHARG asked if MILDRED MILLER had 	• .. 
brought his two children to Dallas during her brief visit 
in early January. She advised him that the children 
did not accompany their mother. When MEHARG called the 
second time, Mrs. CLICK scolded him for his repeated 
calls. MERARG immediately denied that he had called her 
at 10:30 AM when Mrs. CLICK reminded him that he had made 
reference to the children in his call. When MERARG 

	

. 	I 
called the third time, Mrs. CLICK did not give MEHARG 
a chance to talk but again scolded him and then hung up „_ 	 . 
on him.  

.,- 	- 
Mrs. CLICK bas a teen-age girl named SONDRA  

KA 	AKRON residing at er home as of January liTT964. 	 k q(15-  Z dove 	P-2110 .s,_..7c ( ri ..s- 
. 	 DUYIEg-ihe earl evening of January 13, 1964, -----. . 

---• • siD. 	..41....• —• .1s 

five telephone calls were received at Mrs. CLICK'S 	 • 
residence by Miss DAMRON. Each time that she answered 
the telephone the caller hung up without saying a word.:_. 
On the following evening, January 14, 1964, when Mrs.' 
CLICK was again away from her home, during the evening, - 	- - 
two telephone calls were answered by Miss DAMRON. When 
she answered the first time, the caller hung up without 
saying a word. When she answered the second time, the 
caller asked to whom was he speaking. Miss DAMRON did • 
not identify herself but in turn asked the caller to - 
identify himself. The caller stated that it was not 	:- 	- 
important that he identify himself but he wanted to know - 
to whom was he speaking. When Miss DAMRON refused to . 
identify herself the caller hung up. 

• 
It is Mrs. CLICK's contention that the caller  

was probably MEHARG who called on January 13-14, 1964.  

Mrs. CLICK stated that she was extremely - 
... 	embarrassed by a person wo hm she believed to be MARG.--  

She related the following:, 	 .• 	-. , 	 • - 

During the evening of either January 6, 1964, . . 
. 	. 	• 

or January 7, 1964, a telephone call was received at the -• 	._. _ . 
Eastern Star Lodge in Dallas for Mrs. CLICK. At the 
request of the caller, Mrs. CLICK was paged during the 
meeting of the Eastern Star Lodge. Mrs. CLICK was not --.-:i  
in attendance at the Lodge as her chapter was not meeting = s_:- :,!_.  

	

: 	, 
• -- that night. When the unidentified caller was so advised, - .5 ....,..., - .- 1 	1 
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be requested to speak to someone who was acquainted with 
Mrs. CLICK. Mrs. MOZELLE TAYLOR, 8915 Rockridge 
telephone EX 8-9487, who is secretary of Mrs. CLICK's 
chapter of Eastern Star, was in attendance and she 
accepted the call. The caller identified himself to 
Mrs. TAYLOR as a Secret Service Agent and he stated that 
the purpose of the call was to request that Mrs. CLICK • - 
stop bothering MARION MEHARG40.--  

Upon being furnished the above information by 
Mrs. TAYLOR, Mrs. CLICK contacted the Dallas Secret Service. 
and asked if anyone connected with that office bad 
attempted to contact her. She was advised that no one 
in that organization was attempting to locate her. Mrs. 
CLICK then advised the Secret Service of the anonymous 
caller who had identified himself as a Secret Service Agent' 
and of the identity of Mrs. TAYLOR who had accepted the 
call. According to Mrs. CLICK representatives of the 	-- 
Secret Service have contacted Mrs. TAYLOR. 
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Do,  January 18, 1964 

Mrs. MOZELL TAYLOR, 8915A2s2.1.212eps11224221.1asj  7e7k°5  • 
furnished the following informatiofis 

3 

On the'evening of January 6, 1964, Mrs. TAYLOR, 
Secretary of the Blue Bonnet Chapter, Order of the Eastern 
Star, attended a meeting of a sister chapter at the Dallas 
Masonic Temple. 

• 

• 
• 

During the course of the meeting, a telephone call 
was received at the. Masonic Temple for Mrs. BERNICE CLICK. 
The caller was advised that Mrs.'CLICK was not present that 

. evening. The caller then requested to speak to someone 
acquainted with Mrs. CLICK. 

•• 

Mrs. TAYLOR recalled that Mrs. CLICK was a member of 
her chapter, so she accepted the call. The caller, who did 
not identify himself, advised RR's. TAYLOR as follows, This is 
the Secret Service and . we are trying to locate Mrs. Bernice 
Click. Do you have her telephone number?' 

Mrs. TAYLOR advised the calbr she did not have the 
telephone number available at that moment; however, she could 

- • 	check the chapter roster and attempt'to obtain it:' Mrs. TAYLOR .  
checked the roster, but was unable to locate the number and so 
advised the caller.. His. TAYLOR then advised the caller she --  
could call her own home and get the:number and then return the 
call, if the caller would leave his number. The - caller advised. 
Mrs. TAYLOR that he couldn't leave his number, sate was'  
departing for Fort Worth shortly. Mrs. TAYLOR then asked the 
caller if there was any message that he might wish to leave. 
The caller stated that his information was personal- and that he '---' 

▪ 	

would rather not leave a message. After a short pause, the 
caller then decided to leave a message with Mrs. TAYLOR for'r 

• 	

Mrs. CLICK. Re advised Mrs. TAYLOR to get a pencil and pad._ 
• - - 
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Which she did, to take down the following message, "The 
Secret Service has screened the person in question. They 
have accused him of things he didn't do, the other party 
looks bad." 

The caller advised Mrs. TAYLOR that the °person in 
question was MARION MEHARG. The caller spelled out the name 
MARION MEHARG.- 	. 

Hrs. TAYLOR stated that on the following day, she 
furnished the above information to Mrs. CLICK. Mrs. TAYLOR 
stated she does not 'know anyone by the name of MARION MEHARG.- 

-/. 
• 
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EDERAL BUREAU OF INVESTIGAT; 

January 18, 1964 
Date 	  

Mr. A. @ OHNSON, 1026 North__Beckley_p_Dallas.,_ 
furnished the following infOrmaSon: 

On.January 9, 1964, he a ended a ments meeting at 
his church in company with JOHLT-C-KRTER, a roomer at his 
residence. He said after 	 he and CARTER went to the 
Clifton Hotel Coffee Shop, 214 West Colorado, which is in the 
immediate neighborhood of his residence, inasmuch as CARTER 
had not had dinner. 

He said while in the coffee shop, he asked the 
owner of the shop if he knew of anyone by the name of DONALD 
or DAVID MILLER who frequented the coffee shop or who resided 
in the area. He said the owner responded that he did not 
know anyone by that name. 

Mr. JOHNSON advised he definitely did not ask the 
owner of the coffee shop if anyone had been n_the coffee • 
shop inquiring relative to a DONALD or DAVI 

• 
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.at. January 18, 1964  

1 

Mrs. EARLENE-ROBERTS,-hausekeeper, 1026 North 
Beckley, furnished the following informations 

At approximately 12:30 P.M., Saturday, January 4, 
1964, she answered the telephone at the residence at 1026 
North Beckley. She said the taller identified himself as 
MILLER and asked if she were alone. She told him `No", 
whereupon the taller hung up. 

Mrs. ROBERTS said later, at approximately 1:00 P.M., 
she again answered the telephone and the caller asked her if 
she were alone at this time. She said she told the taller 
She was, upon the instructions of Mr. A. C. JOHNSON who owns 
the residence where she is a housekeeper, expecting that the 
caller might appear at the house. She said it was the same 
individual who had talled previously. 

Mrs. ROBERTS stated the caller said he would 'get 
all three of you* and told her she better not report the 
telephone calls to the FBI, Secret Service, police or anyone 
else. . . 	• 	 . 

Mrs. ROBERTS stated after receiving the phone call 
at approximately 1:00 P.M., Mr. JOHNSON sat in his car, which 
was parked across the street from the residence, waiting to 
see if anyone who was not known to them, or did not reside 
at 1026 North Beckley, would show up. 6he said no one did. 

Mrs. ROBERTS stated the phone number at the JOHNSON 
residence was subsequently changed on the afternoon of 
January 4, 1964 and they have not received any further 
telephone calls of the above-described nature. 

4 
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MARION, MEHARG, 2102 Village Way, Dallas, Texas, 
after being advised of the identities of interviewing 
Agents; that he did not have to make a statement and that 
ally statement be did make could be used against him in a 
court of law; that he bad the right to consult an attorney; 
that no threats or promises would be made to induce him 
ix, make a statement, furnished the following information: 

Since being interviewed previously by Special 
Agents of the FBI, he has nd: made any telephone calls to 
any law enforcement agency, or anyone else, intimating-
that DAVID LEON MILLER, the husband of his former wife, 
MILDRED was acquainted with LEE HARVEY OSWALD or bad 
any possible connection with the assassination of 	• 
President KENNEDY or the wounding of Governor CONNALLY 
in the state of Texas. 

MEHARG stated definitely, and vehemently, that 
he did not telephone Mrs. A. C.'-JOHNSON, Mrs. LARLENE 
ROBERTS or JERRY DUNCAN stating he was DAVID,,15r EDWARD, . 
MILLER. He said be did not call Mrs. A. C. JOHNSON 
inquiring of a DAVID MILLER. He further stated he did 
not, or did not have anyone, telephone the Irving, Texas 
Police Department and tell them that DAVID MILLER, whom 
the FBI was looking fors •could be located at 2314 Concord 
Street, Irving, Texas. He said he did not call the Texas 
Rangers, identify himself as JOHN-VALENTINE, 186 - 13th 
Street, Apartment 1, Atlanta, Georgia, and relate a 
conversation which was allegedly overheard between DAVID 
MILLER and his, MILLER'S wife. 

MEHARG advised his former wife's brother-in-law, . 
• ROBERT Ns ALKER, resides in Irvin j Texas, at 2314 Concord 

Drive. 

MEHARG advised be had been on a "drunk" for the 
past eight days and is not clear as to his actions during 
this time, but is quite positive he did not Nmake any of 
the aforementioned telephone calls. 

• 
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B. Alleged Passing of Rifle From One Man to 
Another Day or So Prior to Assassination in 
Parking Lot Near Texas School Book Depository 
(TSBD) 
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The following individuals were interviewed since 
it was alleged: that they knew about the three Mexican 
women Who had seen one man take a rifle out of a car and 
hand it to a younger man in. •a parking lot, west of the 
Texas School Book Depository Building, a day or so before 
the assassination of President JOHN F. KENNEDY. 

t. 

10, 
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The following investigation was conducted by 
SA WILLIAM G. BROOKHART: 

AT DALLAS, TEXAS  

On January 8, 1964, Mrs. cONRA 7 ALVIN, 3989 Park 
Lane advised that Mr. GALVIN learned from DAVID TORRES 
--that three Mexican women Who worked for a dresd manufacturer 
in the vicinity of the Texas School Book DepositOry (TSBD) 
building, on Elm Street, had seen two men pass a rifle in. 
the parking lot, west of the TSBD bui ing. Mrs. GALVIN 
said that she understopd that DAVI 'TORRES had learned about 
this incident from his sister, Who\works at the dress 
manufacturer, McKell Sportswear. 	 C.5 

" 

Mrs. GALVIN advised that  Mr. and Mrs. LOUIdEZ 
were also present in her home and overheard 
Everyone there urged TORRES to get in touch with these.  
people to furnish this information to the FBI: however, - 
they understood that the women were frightened and reluctant 
to discuss this matter. 

Mrs. GALVIN advised that she has no personal 
knowledge whatever concerning the assassination of President 
JOHN P. KENNEDY, and has never seen nor heard of LEE HARVEY -' 
OSWALD or JACK RUBY, until the assassination of the President. 

E. 
On January.  8, 1964, Mrs. LOUIS VELEZ, 3319 Hedgerow, 

advised that she does not know the Mexican women invdved in 
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the Beery of seeing two men pass a rifle west of the TSBD 
building. She only overheard this conversation in the home 
of Mrs. CONRAD GALVIN, and she has no knoWledge Whatsoever 
concerning the assassination of President JOHN F. KENNEDY 
other than What she has read in newspapers and magazines. 
Mrs: VELEZ said that although, she heard the story concerning 
the three Mexican women, she did not repeat it, but she 
urged Mr. TORRES, along Vith the.others present in the home 
of Mrs. GALVIN, that he attempt to influence'these women to 
contact the FBI. . 

Mrs. VELEZ advised that she does not know LEE 
HARVEY OSWALD, or JACK RUBY, and had never heard of them 
prior to the assassination of the President. 
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It is noted that Sheriff BIL DECKER, Dallas 
County, Texas, commented to SA NAT A. PI TON on November 24, 
19-61,-that deer season officially opened in the State of Texas 
on Saturday, November 16, 1963, and literally thousands of 
Texans went .deer.hUnting over the weekend of November 16-17, 
1963, and many of these hunters still had their high-poWered 
deer rifles in their automobiles during the week beginning 
November 18, 1963, and a number of these riflei were being 
returned to their owners by persons who had borrowed them • 
for a weekend of hunting or were being turned over to others 
Who wanted to borrow them for hunting on the following 
weekend. 

The following investigation was conducted by 
SA WILLIAM G. BROOKHART, at Dallas, Texas:.  

• 
On January 8, 1964, Mr. JESS L. ORTON', Watalman,- 7;--"x(.5 • 

Texas and PacificitailroadOloustopand Pacific Streets. /45 	---- 
-advised-iiiat all property at the fooiOf Elm Street, west of 
the Texab School Book Depository (TSBD) building, is owned"" 
by the Union Terminal Railrdad.-This parking area is entered' 
by a single, dirt Service read;on the south side -of this road) - 	0 
the Dallas County Sheriff's Office uses- the first parking-- 	

0 

lot, the TSBD building uses the second parking lot, - and- the 
. Dallas County Sheriff's Office uses the third parking lot. 	 • 

On the north side of the teradP all the parking lots - 
are occupied by railroad personnel with the exception of a large 
public parking lot located west and north of the third 
railroad track:. 

• 
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On January 8, 1964, Mrs. FRANCE ERNANDEZ, 
residence 1917 Annex, Dallas, Texas, was re-interviewed at 
her place -Of-6.41-oyirerii,-g&giii-tiialrtswear, second floor, 
501 Elm Street. She advised that shetWbuld be willing to 
go to the parking area and show SA BROOKHART where a car was 
stopped when she observed an older man take a rifle out of 
the trunk of a car and hand it to a younger,man. 

At approximately 4:10 P.M., January 8 
Mrs. HERNANDEZ, in the company of Mrs. JOSEPHIN 
13740 Birch Lawn, Dallas, Texas; indicated that 
she observedVidi-gtopped-Efien the third -and 
tracks on the dirt service road, along side of 
County Sheriff's Office parking lot. 

1964, 
ALINAS, 

"t He 'carr- 
second railroad . 
the Dallas 

Mrs. SALINAS advised that she agreed with this 
location;7 also; and she and Mrs. HERNANDEZ walked through' 
all the parking lots in the area west of the TSBD building, 
observing all Buick automobiles in these lots. They said • 
• that none of these cars looked like the car they saw. 

Mrs. HERNANDEZ said that 
she believes that the color of the 
or dark green, and not light blue, 
stated. She said she could not be  

after thinking about it,-
car was either dak blue, 
as she had originally • ' 
sure it was a Buick since- 

Mrs. SALINAS bad told her it was. She added that she did not 
know the different makes of cars too well. - 

Mrs. SALINAS advised that she thought_the car was 
a Buick, but she thinks it could have been a Chevrolet, she 
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was not too certain. She said that she thought the color 
was a medium blue, and not a light blue, as she had 
originally stated. 

On January 8, 1964, Mr. B. 	SSETT,_Deputy__ 
Sheriff, Dallas County Sheriff..e.  Office)  advised he supervises 
-EFE-DalIai-COUntirheriff's Office par ing lots west of the 
TSBD building and to his knowledge, th re is only one old 
Buick in that area, and this is owned y Captain BUCKALEW, 
Supervisor of the uniform patrol of th Sheriff's Office. 
Mr. GOSSETT stated that many members o the Sheriff's Office 
own a rifle and could have been seen aking it out of the 
car by other people in the parking lo s west of the TSBD 
building. 

On January 8, 1964, Captain F. M4fFUMALEW,_ 
Supervisor, uniform patrol, Da-II-644-CourifY7Sheiiii*Officei  

`te Buick, two door, 
hardtop, but does not own a rifle. He dded he always leaves 
the Sheriff's; Office parking lot for ho e about 3:30 P.M., 
at the latest, and always wears his Sh riff's uniform. 
Captain BUCKALEW said that quite a few of the Sheriff's Office 
officers own rifles and could easily b seen taking them out 
of their cars on any occasion in this arking lot by other 
individuals parking there. 

a 
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Hitchhiker identified A$ LEE HARVEY Allegedly Picked Up by RALPH LEON YATES on Date Prior to 
Assassination 
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•Dallasj_Texa so_ 
731-iiiiiary 4, 1964 

' RI, RAI.PJ __LEON7 ATEP1. make the following statement 
voluntarily to WARRENC. DE BRUEYS and C. RAY HALL, who have 
identified themselves to me as Special Agents of the Federal 
Bureau of Investigation. No threats or promises have been 
made to me to get me to make this statement. I have been told 
that I do not have to make a statement, and that I have a right 
to talk with a lawyer before making any statement. I have been 
told that any statement I make can be used against me in a 
court of law, 	 • 

On December 10, 1963 I furnished a signed statement 
to C. RAY HALL and MAURICE J. WHITE, Special Agents of the 
Federal Bureau of Investigation, and on this day I have re-read 
this statement and SA DE BRUEYS has read it to me and I now 
wish to make the following changes. 

' In my statement of December 10, 1963 I mentioned that 
the hitch-hiker had asked me if I knew a JACK RUBENSTEIN and 
that he had also said that JACK RUBENSTEIN was more commonly 
known as JACK RUBY and that RUBY ran the. Carousel Club. I • 
now wish to.state that the hitch-hiker in.my last statement' 
who I identified as LEE HARVEY OSWALD did not mention the name 
of RUBY or RUBENSTEIN, but apparently had mentioned the name 
of JACK and it was for that reason that I asked him if he was 
referring to the man that owns Jack Branch Office Lounge. I • 
wish to state now that I cannot. positively state that he used 
'the name RUBY or RUBENSTEIN. 

. 	. 	. 
Also in my statement of December 10, 1963 I said that 

the hitch-hiker had asked me if I thought the President could 
be killed with a gun like the one I mentioned in that statement. 
This is not entirely accurate. The hitch-hiker rather asked 
me if I thought a man could be shot from up on top of a building 
or out.of a window. 	 • 

• 

i 
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'In my statement of December 10, 1963 I mentioned: 
!After I got back from Irving, that same day, I told DEMPSEY 
_Ma, a man that I work id th, about the 	tioti 
with this :man. ,  I wish to explain that my conversation with " 
DEMPSEY was as follows: I mentioned to DEMPSEY that a co-incidence 
had happened that morning, explaining that I had picked up a 
hitch-hiker who said the same thing that DEMPSEY and I had 
talked about previously, namely, that a man could be shot 
from a window or from a building top when a man would be coming 
up from under the Continental Underpass. 0210 18 all I can 
remember about my conversation with DEXPSEY. 

Outside of the above changes my statement of December 10, 
accurate. . 

I have read this statement and it Is true an correct, 

/s/ Ralph L. Yates 

0(>Witnessed: Warren C. De Brueys, Special Agent, N.O. La., 1/4/64 
. 

C. Ray Hall, Special Agent, FBI, Dallas, Texas, 1-4-64" 
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Dote January 10 , 1964 

.During the night of January 8, 1964, RALPH LEON ' 
ATES telephoned SA C. RAY HALL, and stated he desired to 
alk with SA HALL again. .During the telephone call, YATES 

was crying, and sounded as if he were emotionally upset. 

On January 9, 1964, YATES appeared at the Dallas 
Office, and stated he had been extremely upset and nervous 
about the report he had made to the FBI, that he had picked 
up a hitch-hiker that he believed to be LEE HARVEY OSWALD. 
He said he had become very suspicious of the people he 
worked with. Everything he previously reported seemed 
unreal to him,'as if he had dreamed it,'but he is positive 
that everything had actually happened just as he had reported. 
He said that his father had a nervous breakdown when he, 
RALPH LEON.YATkS, was a young boy, but so far as he knows his 
father was never treated by a doctor or at an4gstittition 
for this nervots breakdown. His uncle, CHARL 	ATES, has 
been confined at the Terrell State Hospital, Terrell, Texas, - 
for mental treatment, and is presentl on leave from that 
hospital. His'grandfather, J 	, TES, was treated at'a 
mental hospital at Alton, or Woodr ver, Illinois, about 
twenty-five orl

i
thiriy years ago. 

RALPH LEON YATES stated, however, that he is sure 
he is all right. He said that it bothers him a'great deal, 
because at one time he lived on Garfield Street, in 
EdwardsvilleIllinois, and President - GARFIELD was assassinated. 
BARNEY T-s'.X -4.-  ATT, Who is a great uncle, or some kind of distant - 
'IreiatIWi-ii 'YATES' is a printer, and WYATT has done some ---- 
printing work for JACK RUBY.-  YATES said that things like this 
just seem to involve him, somehow, in something and he 
can't figure out What it is.. 

• 

bySpoOnlAgont  C- RAXAVA,:mia  Dot. dcctota 	1/9/64  
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YATES was very emotional and cried throughout 
the interview. He said he did not know Why be was upset, 
but he just wanted the FBI to know that there was nothing 
wrong with him and that he was telling the truth. 



at on 

MVIS 
• 

• 31  C. RAY HALL 
by Special Agent 

I 
File,  DL 100-10461  

Date dictated 	
1-9-64 

Dallas. Texas 
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Dal. 
 

Mrs. RALPH LEW RTES, 13564 Bro(*Ere_en,_Dallas, 
Texas, advised that her Nu band has-diseliSSed with her the 
np-cd,t he had made to the FBI about picki up a hitchhiker 
he thought was LEE HARVEY OSWALD. 

Mrs. YATES stated her husband is a very truthfUl 
person, and she ordinarily has no reason to doubt anything 
he tells. She does know he mentioned nothing about this to 
her, until after everything he told that indicated he had 
picked up LEE HARVEY OSWALD had appeared in the newspapers 
and on television. Her husband has been so upset and nervous 
since the assassination of President KENNEDY that she is now 
concerned about his mental condition. She explained that her 
husband was abandoned by his mother when he was less than two 
years old. When he was about ten years old, his father and 
stepmother moved away and left him to try to find a place 
to live with relatives, so he has felt rather insecure all 
his life. Her husband's paternal grandfather, name not known, 
was in a mental institutA pi-in Illinois for some time; his 
paternal uncle, CHART*RTES, has spent over a year at Terrell 
State Hospital, Terrell,NTexas, and still th_tnks he is Jesus 
Christ, and his paternal aunt, Mrs. GLADYSMITR, has spent 
a lot of time at Timberlawn Sanitarium in bal.lasj_,Tex4.5.4.. .for 
treatment of her mental condition. 

Mrs. SMITH frequently imagines that things have 
happened to her, that never happened, and Mrs. YATES is now 
fearful that her husband is having the same type of diffi-
culty. 

Her husband has told her nothing which would in-
dicate that he is deliberately lying about picking up LEE . 
HARVEY OSWALD as a hitchhiker, and she thinks her husband 
now really believes he did talk with OSWALD,.but she is not 
sure that this happened at all, and thinks it entirely possi-
ble her husband is suffering from a hereditary mental condition. 
So far as she knows, her husband has not been examined by any 
doctor or treated by any doctor, for any mental condition. 

- This docura•ni contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is th• property of the rat and is loaned to 

your agency: It and its cont•nts ar• not to be distributed outside your agency. 
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Date 
January 17, 1964 

1 

On January 15, 1964, Mr. and Mrs. RALPH LEON YATES, ' 
13564 Brookgreen, Dallas, Texas, appeared at the Dallas Office 
of the FBI. Mr. YATES had a small ladies overnight case with 
him, and inside'.he had several bottles of pills and capsules 
which he stated he would like to have analyzed, because he 
thought his doctors were trying to kill him. YATES said he 
was afraid he, was losing his mind. These bottles of medicine 
had been prescribed for him by several doctors over an extended 
period of time. It was/suggested to YATES that he contact his 
own doctor, or seek help at Parkland Hospital in Dallas, Texas,,
the City-County Hospital. YATES stated he had tried to put 
down on paper, all his thoughts about his contact with 
LEE HARVEY OSWALD, and the death of President KENNEDY, and 
he furnished the following written account: 

• 
.Ameian Boy. 

(1) 

To the country that I lollso well. 

)'It all started when I was a baby, that two 
different partys had made a deal over me. 
An america boy. 

"A meniae had plained what he would due to me 
if an when a Pressident was assinated in my' 
life time. he would plain it so that I would 
pick up the man that would kill the presindent 
it started with my grandmotther dying of cancer. 
he had it planed that I someday would be infested 
with with the dizeaze.. just be for I would lose . 
my mind 

(2) 

gin case the.other party double crossed him 
meadicen in my cabinet would kill me if I didnt 
first go crazy first. 

-1 -64  
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'it was plained I would lose my mind first, by. . 
in case I didn't this was his last out. When I 
was in grade school I fell in love with this girl 
an al of a sudden she was taken away from me by 
mean of leaving state to finish graind up. I met 
this girl an she was to become my wife. an  thine 
I retired an became a Refrigeration man. An indoing 
so I found that I oouldn't out my self lose from 
this work. know I would get job from texas Butch 
suply. 

(three) 

ebecause,he had plained it that way as I struggled 
to make a livingtI found my self in a financele 
state. I lide to the govermet in and in to get 
money & also work - so he thought wouldn't go to 
thim an tell the truth. (Pressident) but I did 
tell the (truth) but they didnt belive me. Oswald 
told me for Revenche, He tried to leave country 
one month befor but they wouldn't let him. so  he 
followed out his order's an made sure he told me, 
an then he knew what I would do. 

"Sirley was after reveange through me for what 
had happen longe time ago. Met her at Jack 
Branch office lounge. did she know I would come 
they on back of my care sticker put there with • 
address of same place remember what was told F.B.I. 
about this 

stop Secret Room - 
I think. 

'Walked through the main Files of Federel Buros 
of Investtygastion (Why Remember truck) • 

'Heart attack Victem at intrance to F.B.I. 
Building almost unnoticed to public eyes, on date 
Jan 15 - 1964 check to see if it has been reported 
to new's paper. 
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